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ZAPISNIK S 25. SJEDNICE ODBORA ZA SPORT 

04.06.2024. SAVSKI MAROF, S. Šantorića 17 

 

 
SJEDNICA TONSKI SNIMLJENA 

 
PRILOG ZAPISNIKA 1 : POPIS PRISUTNIH 

 
Sukladno Poslovniku o radu Odbora za sport , članak 3. direktor Odbora gospodin Antun Karas 
sazvao je  25. sjednicu Sportskog odbora 04.06.2024. s početkom u 1700 sati,  a koja se održala 
Savskom Marofu, Ul. S Šantorića 17. 

Gospodin Karas je otvorio Sjednicu te pozdravnim govorom pozdravio sve prisutne. Nakon 
predsjednika Sportskog odbora prisutne je pozdravio gdin Peršin predsjednik HMS-a, te je 
predao riječ domaćinu, predsjedniku SMK Savskom Marofa gdinu Jakopecu. Gdin Jakopec je 
pozdravio sve prisutne te izrazio zadovoljstvo i čast da su domaćini Odbora za sport, te zaželio 
svim uspješnu sjednicu. 

 
Prisutni: Antun Karas, Đuro Žličar, Nino Čeredar, Davor Marjanović, Božidar Galić (kasnio), 
Renata Suchy (djelomično), Perica Matijević (telefonski), Ivica Platužić (telefonski), Miljenko 
Gereš, Dražen Kemenović, Mihael Prožek, Miljenko Pernar 
 
Ostali prisutni: Stjepan Peršin predsjednik HMS-a, Ana Čop tajnica, Danko Braim izbornik 
reprezentacije,  
Stjepan Jakopec predsjednik SMK Savski Marof, Zdenko Pirc tajnik MK Podsused, Jadranka 
Kunović predsjednica MCK Jaske, Nenad Rak predsjednik MK Petrinja, Josip Rajaković 
predsjednik MK Krašić, Mladen Penić-Ivanec član MK Krašić, Marinko Hranić predsjednik MK 
Bedekovčina, Dražen Perković tajnik SMK Karlovac, Ivan Pulez predsjednik SMK Karlovac, 
Matija Tessari tajnik MK Pakrac Lipik, Ivan Došen MK Viškovci, Zlatko Jaroš tajnik MK Požega 
promet. 
 
Ispričali su se: Tomislav Marić, Ivica Platužić, Nenad Đurović, Danijel Hatežić i  Krešimir Pavelić 

Gospodin Karas konstatira da su Poziv  i radni materijali dostavljeni svim članovima s 
predloženim dnevnim redom, te predlaže promjenu redoslijeda točaka te dodavanje točaka 
dnevnog reda kako slijedi : 

 

 

 
DNEVNI RED : 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 24. sjednice od 22.02.2024. u Hotelu Aristos 
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2. 100 godina HMS-a 
3. Prijedlog za promjenu Sportskog motociklističkog pravilnika članak 9. IZBOR 

DIREKTORA I PREDSJEDNIKA KOMISIJA DISCIPLINA. 
4. Izvještaj glasova klubova disciplina novih direktora – imenovanje.  
5. Izbor direktora disciplina MX, SX, CMU, CMR (na prijedlog UO) 
6. Natjecateljska sezona 2024 – problematika i dosadašnji rezultati 
7. Prijave pristigle do 01.06.2024. za Europsko juniorsko prvenstvo  - MCK JASKA 

PREDALA ZAHTJEV 
8. Financijska sredstva HOO-a (utrošena, raspoređena, odobrena po disciplinama)  

Svjetsko juniorsko prvenstvo, Kup Nacija Engleska i ostala problematika 
9. Posebni pravilnik i utrka u Viškovcima – MX, QX, Slavonska liga. 
10. Posebni pravilnik Slavonski Brod 
11. Posebni pravilnik Križevci 
12. Riders Release i nastup stranih vozača na PH bez licence ili startne dozvole. 
13. Ostala pitanje i prijedlozi 

 
Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

 
Gdin Karas započinje rad sjednice te moli za kooperativnost, obzirom na situaciju koja nas je 
zadesila te da moramo vidjeti kako dalje. 
 
Točka 1. Glasanje za verifikaciju Zapisnika s 24 sjednice Odbora za sport. Konstatira se da 
trebamo prvo odrediti imamo li kvorum za pravovaljanost donošenja odluka i zaključaka. 
Predsjednik sportskog odbora konzultirao se s glavnom tajnicom oko Poslovnika o radu 
sportskog odbora i zamolio za savjet imaju li novoizabrani direktori disciplina pravo glasa. U 
raspravu se uključio i gdin Peršin. Raspravljalo se može li se primijeniti dio iz Poslovnika o radu 
Skupštine i pričekati pola sata, što je odbačeno jer se moramo držati Poslovnika o radu 
sportskog odbora. Nakon konzultacija s gđom Suchy i gdinom Peršinom predloženo je da se 
prvo daje na glasanje izbor novih direktora te da se nakon toga oni uključe ravnopravno u rad 
Odbora, no prije toga da se počne sa Točkom 2. 100 godina HMS-a jer je ta točka izvještajna. 
 
Točka 2. Gdin Karas dao je riječ gdinu Peršinu, koji se prvo zahvalio gdinu Karasu što se u ovim 
okolnostima i svojem zdravstvenom stanju odlučio prihvatiti funkcije direktora Odbora za 
sport. Istaknuo je kako smo u situaciji gdje se susrećemo s oprečnim mišljenjima, te 
problemom ega pojedinaca te se tu izgubila briga o klubu i sportu te se tu gdin Karas našao kao 
dobro rješenje pogotovo u godini kada slavimo 100 godina postojanja HMS-a. Svi ste Vi 
skupštinari i sigurno ste tu atmosferu i osjetili na zadnjoj sjednici Skupštine, rekao je. Istaknuo 
je kako je već 10 godina tu kao predsjednik te da je uvijek takvih situacija znalo biti ali da sada 
svakako trebamo biti strpljivi i tolerantni. Imamo određenih problema u sportu, ali sportski 
direktori su sada tu i oni će te probleme sada riješiti, neke teže neke lakše. Istaknuo je da nismo 
važni mi, važni su naši sportaši – ljudi vole sportaše. 
Vezano za 100 godišnjicu gdin Peršin ističe kako je to poseban jubilej. Datum obilježavanja  
koordinirali smo s tajništvom FIM radi prisustvovanja predsjednika Svjetske motociklističke 
organizacije gdina Viegasa – te je određen datum 7. studenoga 2024. 
Također izvještava da smo jučer primili pisano prihvaćanje pokroviteljstva nas obilježavanjem 
100-te obljetnice HMS-a od Vlade Republike Hrvatske i gospodina Plenkovića. 
Nadalje je rečeno kako je procijenjeno da nam treba oko 40.000,00 eura. Cijeli UO zadužen je 
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za prikupljanje tih sredstava i za sada smo prikupili 7.000,00 eura.  Sredstva će biti namijenjena 
za majice s logom 100-te obljetnice za delegate i službeno osoblje, zastave s logom, zastavice s 
logom, film o 100 godina Saveza koji će se napraviti tako da se postojeći film za 90 godina 
nadogradi dodatnim materijalom. Također predviđeno je tiskanje monografije i tu je potrebna 
suradnje sa klubovima, te podsjećamo na molbu da nam dostavite kratke povijesti svojih 
klubova. Zamoljeni su  klubovi da razmisle i predlože koga bismo na toj svečanosti nagradili, 
svakako imate županije, gradove i sponzore s kojima surađujete. Podsjetio je kako je važno 
istaknuti zastave i zastavice na svim našim natjecanjima, te kako je 11 mjesec blizu i vrijeme do 
svečanosti će brzo proći. 
 
Nakon izlaganja gdina Peršina, gdin Karas postavlja pitanje imamo li dovoljno prisutnih za 
pravovaljanost. U raspravu uključuje se gdin Peršin i gđa Suchy te je konstatirano da se treba 
držati Poslovnika o radu Odbora za sport, da se ne mogu primjenjivati odredbe Poslovnika o 
radu Skupštine. Konstatiran je broj prisutnih i ispričanih.   
Gdin Karas nastavlja sjednicu 
 
Točka 4.  Zamoljena je glavna tajnica za savjet kako nastaviti sjednicu vezano za pravo glasa 4 
nova direktora disciplina. Gđa Suchy predlaže da se kao i kada imamo prijem novih članica u 
Savez da jednako tako prvo prihvatimo imenovanja direktora kako bi oni dalje mogli 
ravnopravno sudjelovati u radu sjednice s pravom glasa. 
Gdin Karas konstatira da nas još nema dovoljno za glasanje te da ćemo nastaviti kada se 
skupimo, da ćemo izglasati sve po Zapisniku s 23 sjednice UO, jer ako ne izglasamo ne će imati 
tko potpisivati npr. Posebne pravilnike i kako će onda sport ići dalje? A sport mora ići dalje.  
Gdin Karas postavlja pitanje kako ako nema potpisa. Glavna tajnica mu skreće pažnju da smo 
takvih situacija već imali i da je tada Predsjednik Odbora za sport preuzeo na sebe obveze 
direktora kojeg nema. 
Gdin Karas ističe da je sve to nepravilno, da UO ne priznaje Odbor za sport – onda Odbora za 
sport niti ne treba. Zaključuje da nastavljamo s Točkom 3. 
 
Točka 5. Pozivajući se na Zapisnik 23 sjednice UO obrazlaže kako su gdin Papec i gdin Mioč 
razriješeni na vlastiti Zahtjev. Kako je on kao zamjenik predsjednika imenovan za predsjednika 
Sportskog odbora. Izvještava kako je isti UO donio Odluku o raspisivanju kandidacijskog 
postupka, i načina glasovanja (popis klubova koji glasaju) i biranju sportskih direktora i tu je bilo 
sve jasno.  
Kada je kandidacijski postupak završen i kada smo imali rezultate glasanja klubova vršio se 
pritisak da se to ne prihvaća. Gdin Karas zaključuje ako je to tako onda nas nikoga ne treba i 
možemo svi doma. 
Uključuje se gdin Peršin te pojašnjava da određene probleme u UO imamo već dvije godine. Mi 
smo dali Odluku upravo kako je zaključeno u Zapisniku od 23. sjednice UO i svima je to bilo 
jasno – kako je tko glasovao. 
Tražena je nova sjednica UO od nekih članova UO kako bi se moglo pojedinačno glasati. To je 
bilo malo problematično u UO ali nadam se budemo  usuglasili i da ovi direktori koje smo mi 
kao klubovi predložili i izabrali da rade svoj posao. 
Gdin Peršin napominje da misli da tu nema ni jedne pogreške, te da treba podržati g. Karasa. 
Gdin Karas pita zašto je tu UO jači od Odbora za sport. Smatra da direktori disciplina trebaju 
rješavati svoje discipline, ako imaju problem onda se obrate Odboru za sport. UO se miješa u 
odluke Sportskog odbora, i to je potrebno ispraviti te će on to pokušati uskladiti, rekao je. 
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Navodi kako je UO jednoglasno izabrao gđu Čop za tajnicu Odbora za sport, i zašto je tek 
kasnije ustanovljeno da to nije regularno, te je ona podnijela ostavku. Gđa Suchy je pojasnila da 
izbor nije bio ranije najavljen te nije moguće svaki pravilnik u svakoj prilici znati napamet. 
 
Gdin Karas dalje pojašnjava da su on i gdin Peršin potpisali da se slažu s onime što su klubovi 
izabrali te da je nakon toga stigao dopis od Nadzornog odbora te da je on opomenut. Gdin 
Karas je pročitao Zapisnik Nadzornog odbor te objašnjava da je NO tražio da se prije bilo koje 
sjednice Tijela UO prvo treba održati sjednica UO. Gdin Karas objašnjava da je navedeno da će 
u suprotnom biti obaviještena sportska inspekcija. 
Gdin Karas konstatira da smo sjednicu sazvali i temeljem Odluke UO mi smo točke Promjena u 
sportskom motociklističkom pravilniku, Izvještaj glasova klubova disciplina i Izbor direktora 
disciplina MX SX SK  CMU (CR) donijeli i to je prihvaćeno.  Ističe kako je gđa Suchy dobro rekla 
da sport mora ići dalje. Gdin Karas podsjeća direktore da rade svoj posao, da se ne boje.  
Sportska inspekcija je dobrodošla, oni će sigurno biti na strani sporta. Direktori legalno ste 
izabrani i počnite sa radom. 
 
Gdin Karas daje riječ gdinu Pernaru Točka 3. promijene u Sportskom motociklističkom 
pravilniku gdje se mijenja članak 9 i sada glasi:  Za obavljanje stručnih poslova disciplina 
navedenih u čl 8. Upravni odbor imenuje direktore disciplina, direktore za stručna tijela ili 
druga tijela. Direktori disciplina mogu osnivati svoje komisije sukladno Poslovniku o radu 
komisije.  
Točka 6. Natjecateljska sezona 2024 Gdin Pernar izvještava o Sastanku komisije, o izboru 7 
članova (u prilogu zapisnik) te izbornik reprezentacije, predstavnik u AA i predstavnik u drugim 
asocijacijama. 
Također usmeno izvještava o Poslovniku o radu komisije te će ga dostaviti Tajništvu i članovima 
Odbora za sport. 
Napominje da je direktor komisije predstavnik u Odboru za sport.. 
 
Točke 9, 10, 11. Gospodin Karas otvara temu Posebnih pravilnika Skreće pažnju na Posebne 
pravilnike koje šalju organizatori, i zemljani ali posebice cestovni. Ističe problem oko brojeva i 
valjanosti sudačkih licenci, odnosno kako je potrebno navesti i rang sudačke licence 
(specijalizaciju) jer za obnašanje određenih dužnosti propisane su i potrebne specijalizacije. 
 Također uočio je problem oko određivanja delegata na utrkama što ne bi trebali određivati 
organizatori. Skreće pažnju po Točki 10. da treba  treba paziti pri određivanju delegata da ga se 
ne dovodi u nezgodan položaj da primjerice bude delegat netko tko obnaša dužnosti u tijelima 
UO koja nadziru rad ili odlučuju o disciplinskoj odgovornosti i sl. Točka 11.  Kontaktirao je 
organizatore  zbog Posebnih pravilnika za Veliku nagradu Križevaca, za Brod Open race i utrku u 
Viškovcima – Točka 9., te ih zamolio ispravke i nadopune. Utrka u Viškovcima je nažalost 
odgođena, a 10 dana su radili na pravilniku, ali pohvaljuje gdina Došena. 
Gdin Karas ističe kao nije dobio izvještaje delegata sa utrka, gđa Suchy mu navodi kako prema 
pravilima ne piše da mu se treba dostaviti no da nije problem. Gdin Karas moli da mu se 
ubuduće šalju Izvještaji delegata na znanje. 
 
Gdin Peršin je konstatirao da sada imamo 11 prisutnih. Povela se kratka rasprava od strane 
Gdina Karas, gdina Peršina i gđe Suchy oko članova SO i broju prisutnih. 
 
Sjednica je nastavljena izlaganjem Gdina Pernara, koji se samo želio vratiti na Zapisnik MX 
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komisije te da je ona oformljena prema Poslovniku o radu komisije. Gđa Suchy moli da se 
pojasni procedura izbora u komisiju, zaključeno je da predsjednik discipline bira svoje članove 
komisije – kao što predsjednik HMS-a bira članove u Upravni odbor. 
 
Gdin Karas još jednom konstatira – direktori, sada ste legalno izabrani, počnite svoj rad. Imate li 
problema obratite se Odboru za sport. 
 
Nastavlja se s točkom 6. Problematika i rezultati sportske sezone 2024., nakon MX i CMU za 
riječ se javlja gdin Gereš te iznosi problematiku CMR discipline. Izvještava da su oni u 2022. 
godini najavili promijene u tehničkom pravilniku, unijeli su ih u pravilnik za 2023. godine te 
počeli primjenjivati za 2024. godinu. Radi se o Klasi 4, te su neki vozači već pripremili svoje 
motocikle sukladno tome. Međutim, izlaže da je UO 25 ili 26. 04. poništio taj pravilnik – koji je 
već bio usvojen i objavljen na stranicama HMS-a. UO je odredio da se vozi po 2023. Nastao je 
problem jer se ljudi nisu mogli prijaviti u klasu, a drugi dio vozača jer odustao od natjecanja jer 
im je neprihvatljiv takav odnos prema njima. 
 
Takvim djelovanjem UO da donosi odluke o mom radu spriječen sam da djelujem… Radi se o 
neprimjerenoj igri koja se nastavlja dok traje kandidacijski proces za izbor novih direktora 
disciplina, i nazivaju se ljudi da se ne glasa za mene jer ne ću biti ponovno biran od strane UO. 
Također osvrće se na problem komunikacije s glavnom tajnicom u vidu telefoniranja, 
poklapanja slušalice, neprimjerenog tona i sl. dok nije priprijetio policijom da će prijaviti 
uznemiravanje. Ističe problem pokretanja svoje smijene koja je isforsirana od gdina Jagodića i 
gdina Pavelića. 
Ističe problem paralelnog sustava odlučivanja – primjerice kod promijene naziva discipline 
(uplitanje gdina Jagodića s privatnog maila) iako je gdin Gereš poslao na vrijeme mail u 
tajništvo. 
Također izlaže da je prozivan da je nepismen, lijen i neradnik  te izložen prijetnjama te da se 
zbog toga osjeća poniženo. 
Ističe problem oca kao direktora discipline u kojoj mu sin vozi – te da je zbog toga smijenjen, 
dok primjerice u SM to nije problem. 
Nadalje navodi problem prozivanja od strane gdina Pavelića i neizbora njegovog sina za 
najboljeg vozača te gdin Gereš ističe da je napravio sve prema kriterijima i pravilniku. Smatra 
takve prijetnje neprimjerenim pogotovo od predsjednika NO. 
Nadalje navodi kako je pisanim putem dostavio pitanja UO na koja nikada nije dobio odgovor – 
kao npr činjenicu da je gdin Jagodić imenovan kao predstavnik u AA za CMR, on nije uopće 
kontaktiran kao direktor discipline, a primjerice svi ostali predstavnici u AA su direktori svojih 
disciplina. Također ističe problematiku da nema pravo birati delegate na utrkama a trebao bi 
kao dir. discipline. Ističe da se u zbog svega toga osjeća loše, poniženo te da to nigdje drugdje 
nije doživio.  
Dalje navodi još niz nepravilnost: nije primio dokument o razrješenju nego tek 20ak dana nakon 
razrješenja, navodi problematiku kalendara utrke u Križevcima i u Slavonskom Brodu te 
problem uplate startnine unaprijed a razmak između natjecanja je kratak i vozač ne zna hoće li 
biti povrijeđen ili slično – a imamo iskustva s nevraćanjem startnine (Grobnik), te naplatom 
zakasnine u iznosu od 80,00 eura. 
Također osvrće se na problematiku Zdravstvenog pravilnika i provjere dokumentacije i jesu li 
jednaki kriteriji za sve vezano za ergometriju za starije od 50 godina, jer neki su napravili samo 
EKG. 
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Općenito iznosi da vidi gomilu nepravilnosti, suočen je s oduzimanjem prava i zbog toga je 
ožalošćen i nezadovoljan te pita do kada, treba li i može li se u takvim uvjetima raditi. 
 Javlja se gdin Pernar za riječ i ističe da podržava gdina Gereša, jer razumije u kakvoj je situaciji 
– navodi svoj primjer da je bio izabran za izbornika juniorske reprezentacije a nikada o tome 
nije bio obaviješten niti je bio kontaktiran za izbor i vođenje reprezentacije. Smatra da se  u 
Savezu sprovodi jednoumlje. 
Gđa Suchy moli za riječ. Iznosi da sve mailove koje primimo šaljemo onima na koje su 
naslovljeni, onima kome treba -  pa tako i e-mail gdina Gereša je poslan gdinu Peršinu. Zašto 
nije dobio odgovor ili nije pozvan na sastanak gđa Suchy ne zna. Naglašava da joj nikada nije 
bila namjera gdina Gereša poniziti. 
Napominje i moli gdina Gereša da ne govori tako jer to nije lijepo vaditi sada neke stvari i 
govoriti o njoj i gđi Ani. Gdin Gereš ističe da nije spominjao gđu Anu, gđa Suchy mu objašnjava 
da je jer ona izdaje licence.  
Gdin Gereš se vraća na e-mail oko promijene naziva disipline, za koji ga je gdin Jagodić prozvao 
na Sportskom odboru da nije – gdin Gerš daje na uvid gdinu Karas spomenuti mail iz kojeg se 
vidi da je poslan. Gdin Karas to i konstatira. 
Gdin Gereš se ispričava da mora kratko izaći van jer je uznemiren. 
Gdin Karas napominje kako moramo vidjeti kako možemo pomoći gdinu Gerešu i zaštititi ga od 
mobinga. 
Gđa Suchy iznosi da je također kontaktirala odvjetnika  jer to što on tvrdi ja je neistina,  ove 
situacije nisu lijepe a mi se trudimo i imamo jako puno posla, puno disciplina, novih direktora a 
i starih koji ne znaju sve pravilnike. Ističe kako neki puta dođe do nesuglasica ali nikada nikome 
nije u tajništvu bila namjera nekoga poniziti. 
Ističe kako mu je uvijek pomagala, objašnjavala mu i sada nakon 11 godina dobivati ovakve 
prijetnje da će me kazneno goniti. Hvala Vam lijepa, ja to ne trebam. 
Gdin Karas ističe kako on sve razumije, da treba vidjeti kako pomoći – i ne želi nikoga uvrijediti 
no postavlja pitanje gđi Renati kako to da je i gdinu Hraniću poklopila slušalicu. Gđa Suchy 
objašnjava da nije spustila slušalicu gdinu Hraniću, da ga je zvala vezano za problem otkaza 
utrke. Uključuje se gdin Hranić i potvrđuje da je bila riječ o problematici otkaza, javljanju i 
objavljivanju ali da su sve razjasnili, ali da ne može reći da nije bilo ružnih riječi što za gđu Anu 
ne može reći – ona nikada nije povisila ton na mene. 
 Također napominje kako ne zna je li gđa Renata trpi kakve pritiske s koje strane, zna da je 
puno posla ali da klubovi ne bi trebali trpiti takve situacije da se događaju. 
 Gdin Gereš i gđa Suchy raspravljali su o njihovoj komunikaciji, utvrđivali činjenice. Gđa Suchy 
predlaže da se sve to zaboravi i da idemo dalje. Gdin Gereš ne pristaje na to i nastavlja 
raspravu. Gđa Suchy je konstatirala da ispada da je ona najgora – te daje ostavku na mjesto 
glavne tajnice, moli da svakako uđe u Zapisnik. Gdin Karas moli za smirivanje svih. Jedan od 
gostujućih predstavnika kluba predlaže da se ova problematika raspravlja na nekom drugom 
tijelu kojemu pripada, da to nisu rasprave za  Odbor za sport. 
 
Gdin Karas se s time slaže, i predlaže nastavak sjednice po točki 6. sportska sezone 2024. 
Nakon MX i CMR javlja se gdin Kemenović da izloži problematiku CMU.  Navodi probleme 
startnine za PH 100,00 eura i AA 300,00 eura – nekada je bilo moguća manja startnina za PH 
unutar AA. 
Navodi problem s odvajanjem discipline i Križevci, Slavonski Brod Požega bi bili kao neka B liga. 
Zadnjih godina smo se uspjeli omasoviti i sada bismo to razdijelili. Iznosi kakao je sad na AA na 
Grobniku bilo 7 vozača. Gdin Kemenović izlaže i obrazlaže sve okolnosti koje su bile vezano za 
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razdvajanje klase. Gdin Peršin se uključuje i pojašnjava da je trebao gdin Papec sazvati sastanak 
discipline a nije. Trebali smo imati 13 utrka. Nije bilo ni sastanka s vozačima, a imao se popis 27 
vozača koji su rekli što žele – zajedničko prvenstvo. To se izigralo i direktor discipline gdin 
Kemenović je dao ostavku. 
Gdin Kemenović nastavlja svoje izlaganje, kaže da razdvajanjem ne ćemo dobiti mlade vozače u 
sport, te se postavlja pitanje napretka sporta ili ćemo se ovako raspasti. Također su problem 
financije, velike razlike u startnini. 
Gdin Karas moli za pojašnjenja, zašto ne mogu biti dvije discipline i da svatko vozi što želi. Ističe 
da treba imati politiku. Ističe da upravo zato neke discipline trebaju imati komisiju da donose 
odluke većinom glasova. 
Gdin Kemenović nudi rješenje, smatra da se treba krenuti od početka. Treba utrku na Grobniku 
poništiti i od Križevaca krenuti s zajedničkim PH. Ako će se vozači s time složiti na brifingu tako 
bi onda bilo. 
Napominje kako je bio dogovor da će se o razdvajanju razgovarati za 2025. To je izigrano i 
razdvajanje je krenulo u 2024 i gdin Kemenović je zato dao ostavku. Gdin Karas pita ima li tko 
kakvo pitanje.  Moli gdina Jaroša da kaže svoje mišljenje. Gdin Jaroš kaže da je jedino rješenje 
resetirati Savez. Raspustiti jer mi stalno ovdje razgovaramo o istom UO koji nas sve koči.  
Povela se rasprava prisutnih o izvanrednoj i redovnoj izbornoj skupštini. Prevladalo je mišljenje 
da ipak sport treba biti na prvom mjestu i da bi možda bilo najbolje završiti ovu sportsku 
sezonu. Raspravljalo se o problemu gužve u tajništvu, o dugim telefonskim razgovorima, o 
razgovorima s vozačima kojih ne bi trebalo biti već samo s klubovima. O problemu da sve ide 
preko tajništva. 
Nakon rasprave problematike razdvajanja discipline  gdin Karas konstatira da te probleme mora 
riješiti disciplina, da Odbor tu ne može pomoći. Imate problem koji mi ne znamo kako riješiti. 
Gdin Karas naglašava da raspravi tu ne vidi kraj. Zaključuje da su direktori discipline izglasani , i 
trebaju se primiti posla i riješiti taj problem. Pravilnike imate, pišite,  rješavajte. Gdin 
Kemenović zaključuje da će on to onda riješiti u Križevcima. 
Za riječ javlja se gdin Pernar s pitanjem što ako UO ne prizna naše odluke. Uključuje se gdin 
Peršin i pojašnjava da je UO već odlučio, donio je Odluku da klubovi biraju i klubovi su izabrali. 
Gdin Peršin objašnjava da će biti sazvan UO te će predsjednik Odbora za sport sve to izložiti. 
Gdin Peršin se osvrće i na problematiku koji imamo u UO, oko predlaganja, donošenja odluka, 
protivljenju donesenim odlukama. Osvrće se na problem putnih naloga za Španjolsku iz 2022.u 
raspravu uključuje gdina Karasa koji moli za određena pojašnjenja te postavlja pitanja gdinu  
Braimu, tko je bio izbornik juniorske reprezentacije. Gdin Braim odgovara da je on bio izbornik. 
Gdin Karas moli za pojašnjenje jer tada je bio službeni izbornik juniorske reprezentacije gdin 
Pernar.  Gdin Braim pojašnjava da on samo zna da je kontaktiran od direktora discipline želi li 
biti izbornik, te je on pristao. Gdin Pernar se uključuje i kaže da on nije nikada bio kontaktiran 
po tom pitanju.  
Gdin Karas pita tko je bio vođa puta – gdin Braim potvrđuje da je on bio. Postavlja se pitanje 
tko je bio trener – gdin Braim odgovara da ne zna, ali da je on radio sve što je trebalo i bio s 
dečkima na stazi, tjerao ih da rade sklekove, trče … 
Gdin Karas pita kako jedna osoba može biti i izbornik i vođa puta i trener … to tako ne bi 
trebalo biti. Gdin Braim ističe da je uvijek tu za reprezentaciju, da to radi jer to voli. 
Povela se kraća rasprava svih prisutnih o toj problematici, o posljedicama i sankcijama.  
Gdin Karas skreće pažnju na Statut i da se njega treba držati. 
Gdin Peršin zaključuje da je sve to bilo i na Skupštini i da se o tome sve zna. Konstatira da 
idemo dalje, zajedno do kraja. Gdin Karas ističe kako ne možemo pobiti gdina Gereša kada ima 
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toliko glasova. Gdin Došen se uključuje i iznosi da je nelogično da se ne poštuje izbor klubova, 
to je onda nepoštivanje klubova. 
Gdin Karas moli gdina Jakopeca kao dugogodišnjeg direktora discipline da nam kaže što on misli 
o svemu. Gdin Jakopec ističe da su oni uvijek imali komisiju i da se to pokazalo dobrim. Gdin 
Karas se s time slaže te ponovno podsjeća direktore da su izabrani , u paketu i neka rade. Da 
postoje prijetnje inspekcijom, no ona će biti na našoj strani jer kako kaže gđa Suchy biti će na 
strani sporta. Završimo sezonu i razmišljajmo kako dalje. 
Gdin Karas zaključuje da se sjednica privodi kraju. Povela se rasprava o kvorumu, nakon kraće 
rasprave utvrđeno je da imamo kvorum te je konstatirano da dvoje člana Odbora za sport glasa 
telefonski. Od njih jedan je bio suzdržan. Sve točke prihvaćene su s jednim suzdržanim i ostalim 
glasovima ZA. 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 24. sjednice od 22.02.2024. u Hotelu Aristos – svi glasovi ZA 
jedan suzdržan 
2. 100 godina HMS-a – samo izvješteno 
3. Prijedlog za promjenu Sportskog motociklističkog pravilnika članak 9. IZBOR DIREKTORA 
I PREDSJEDNIKA KOMISIJA DISCIPLINA – svi glasovi ZA jedan suzdržan 
4. Izvještaj glasova klubova disciplina novih direktora – imenovanje - svi glasovi ZA jedan 
suzdržan  
5. Izbor direktora disciplina MX, SX, CMU, CMR (na prijedlog UO) - svi glasovi ZA jedan 
suzdržan 
6. Natjecateljska sezona 2024 – problematika i dosadašnji rezultati- svi glasovi ZA jedan 
suzdržan 
7. Prijave pristigle do 01.06.2024. za Europsko juniorsko prvenstvo  - MCK JASKA PREDALA 
ZAHTJEV – prijedloge će razmotriti i o njima odlučiti direktor discipline- svi glasovi ZA 
jedan suzdržan 
8. Financijska sredstva HOO-a (utrošena, raspoređena, odobrena po disciplinama)  
Svjetsko juniorsko prvenstvo, Kup Nacija Engleska i ostala problematika– prijedloge će 
razmotriti i o njima odlučiti direktor discipline- svi glasovi ZA jedan suzdržan 
Za riječ je zamolila gđa Kunović te obrazložila prijave MCK Jaske, te izvijestila također da je 
MCK Jaska ušla u pregovore s promotorom za MXGP 2025. u Mladini. Bilo se je već na 
sastanku s državnim tajnikom gdinom Družakom i on podržava tu inicijativu i uputio nas da 
se obratimo Ministarstvu, ali preko Saveza -  prijedloge će razmotriti i o njima odlučiti 
direktor discipline- svi glasovi ZA jedan suzdržan 
9. Posebni pravilnik i utrka u Viškovcima – svi glasovi ZA jedan suzdržan 
Izvješteno je da je bilo problema oko usuglašavanja ali je nakon 10 dana sve riješeno – no 
utrka je nažalost odgođena. Gdin Došen je zamolio za riječ i požalio se na intenzivnu 
komunikaciju i pritiske na vozače oko police osiguranja za licence, gdje misli da je gdin 
Papec nepotrebno inzistirao na izjavama. Gdin Došen smatra da su police napravljene 
suglasno propisu iz Pravilnika i da su ispravne. 
Gdin Galić je zamolio za riječ da pojasni da je istina da je Quad ranije imao problema ali da 
sada nije tako – pa moli da se ne stvara kriva percepcija. Također požalio se na otkaz utrke 
u Zaboku, koja je otkazana zbog klizišta a druge su se utrke usprkos tome održale, dapače 
gdin Došen je potvrdio da je upravo on imao Box na tom dijelu. Gdin Karas je pitao zašto 
nisu poštovali proceduru i zabilježili, te da se ubuduće obrate Odboru za sport. Gdin Galić 
kaže da nije želio stvarati probleme. 
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Gdin Došen podsjeća i na problem crvene zastave i nastupa u klasama. Uključuje se gdin 
Parner i pojašnjava da je odlučeno da će se raditi po pravilnicima koji su objavljeni na web 
stranicama HMS-a, sve je to komisija riješila i poslano je klubovima. Riješena je i situacija iz 
Požege uz maksimalan trud gdina Peršina i gdina Karasa kojima zahvaljujem. Do zadnjega 
je bilo neizvjesno hoće li utrke biti. Također, riješen je i problem iz Savskog Marofa. 
Zamoljen je gdin Rak da izvijesti o problemu na koji su se požalili iz Slovenskog Saveza 
vezano za nastup vozača u Petrinji, a bez startne dozvole. Skrenuta je pažnja kako je važno 
da svi odrade svoj dio posla na natjecanju – verifikacija, žiri … i onda ovakvih problema ne 
će biti. Pojašnjeni su protokoli oko toga i on line prijava. Gdin Karas moli direktore 
disciplina da naprave brifinge oko te problematike.  
Postavlja se pitanje financijskog plana, sredstava HOO koji ove godine još nisu utrošena.  
Gdin Pernar moli svu dokumentaciju oko toga, te napominje kako je bilo raznih usmenih 
obećanja oko primjerice startnina (100,00 eurea) u Zaboku. MX svakako će izraditi plan 
nastupa, mišljenja su da treba odrediti nekoliko vozača koji imaju pravo na sredstva. 
Zanima ga stanje s AA., gdin Kras mu predaje dokumentaciju oko tih tema.  
Gdin Karas daje riječ gdinu Kemenoviću vezano za nove klase i discipline. Gdin Kemenović 
izlaže kako imamo jednu jedinstvenu disciplinu. Gdin Karas spominje dopis gdina Peršina, 
te ističe da je važno držati se rokova za dodatne, a ne kasniti. To je važno jer se treba 
pripremiti za sezonu, inače su neki oštećeni. Također podsjeća MX komisiju na Sastanak iz 
Jaske od 20.01. koji je bio van roka. Komisija mora o tome odlučiti uključuje se gdin Hranić 
koji kaže da je sve to već na komisiji riješeno, Pravilnik koji je objavljen na stranicama po 
njemu ide ova sezona. 
Gdin Karas otvara temu QX, podsjeća na problem koji je disciplina ranije imala, oko 
propisanih klasa za koje se nisu mogli kupiti quadovi. Uključuje se gdin Galić, raspravlja se 
o kalendaru – utvrđuju se do sada odgođene utrke, te  da se još moraju riješiti neki 
problemi oko ostatka  kalendara. Gdin Galić također izvješćuje kako se ove godine planira 
nastup na Kupu Nacija, no ističe problem budgeta te bi bilo dobro barem pokriti iznose za 
licence. 
Gdin Karas napominje kako je to njegov posao kao direktora, neka napravi plan i izloži ga. 
Gdin Karas postavlja pitanje dopisa gdina Hranića, je li dobio odgovor. Gdin Hranić ističe 
da nije ali da je sada taj problem riješen na komisiji i sve je jasno. 
Gdin Karas podsjeća direktore na Statut, Sportski motociklistički pravilnik i Dodatke te 
kako moraju biti usklađeni. 
Za riječ se javlja gdin Pirc te pita je li zaključeno da manjina u disciplini koja ima novca ne 
može diktirati pravila većini koji dolaze na sva natjecanja ali imaju manje novca. Gdin 
Karas napominje da su pravila stvar direktora discipline i same discipline. Nađite se, 
riješite problem prema Statutu. 
Točka 10. Posebni pravilnik Slavonski Brod - izvještajno 
Točka 11. Posebni pravilnik Križevci - izvještajno 
Točka 12. Riders Release i nastup stranih vozača na PH bez licence ili startne dozvole – 
izvještajno 
Gdin Karas nastavlja sjednicu s Točkom 13. te otvara temu izbora Tajnika Odbora za sport. 
Ima li tko prijedlog, jer tajnik mora biti iz redova Odbora. Povela se rasprava i gdin Pernar 
predlaže gdina Gereša za tajnika. Gdin Gereš postavlja pitanje koje bi mu bile dužnosti? 
Gdin Karas pojašnjava da sve što dolazi njemu kao predsjedniku dolazi i njemu i oni 
pokušavaju naći rješenje. Ako ga ne nađu onda problematika ide na Odbor za sport. 
Također ustanovljeno je da  poslovniku o radu Odbora za sport članak 4 definira ovlasti 
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tajnika i direktora vezano za mogućnost raspoređivanja financijskih sredstava. Gdin Gereš 
potvrđuje da može probati, ali mora vidjeti hoće li mu rad na terenu ostaviti prostora za 
još jednu obavezu. 
Gdin Karas i ostali ga podržavaju i ističu da se radi samo o periodu do kraja mandata. Na 
prijedlog gdina Pernara s jednim suzdržanim i ostalim glasovima ZA izabran je gdin Gereš 
za tajnika Odbora za sport. 
Gdin Peršin se javlja za riječ i zahvaljuje svima, gdinu Karasu koji je pokazao volju da riješi 
probleme te da motociklistički sport RH i u 2024. bude dobro organiziran, a ostalima što su 
pridonijeli tomu svojim angažmanom. Posebno zahvaljuje gdinu Jarošu, koji je uz veliki 
trud ipak odžao utrku u okolnostima koje su nastupile. 
 
Gdin Karas još jednom zahvaljuje svima te završava sjednicu u 20:48. 
 

 
Zapisničar : Direktor Odbora za sport 

  Ana Čop                  Antun Karas 


